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REFERAT – VINDERUP HALLERNE 
EMNE 

Bestyrelsesmøde 
Referant: BG  

 

 

LOKATION Vinderup Hallerne DATO 2024-02-26 TID 19.00 

DELTAGERE Flemming Juul Jensen, FJJ - afbud 

Pernille P. Frederiksen, PPF 

Bente Gudiksen, BG 

Søren Christiansen, SC 

Janne Burmølle, JB 

Maj-Britt B. Jensen, MJ 

Jørgen D. Jensen JDJ 

Medarbejderrepræsentant 

Morten Møllnitz, MM 

 
 

 

 

AFBUD FRA  

Dagsorden  

1 Bestyrelsestid (kun bestyrelsen) 

2 Gennemgang af referat fra sidste møde – ingen opfølgningspunkter. 

3 Kort info fra Halinspektør – Opvaskemaskinen er blevet udskriftet med 
en ny. Den gamle er blevet flyttet til kælderen. Der er investeret i en ny 
rengøringsmaskine til 36.000 kr.  

4 Padelbaner – Gennemgang af indkommende tilbud og beslutning om 
videre proces – De nye tilbud som er modtaget er på ca. 9 mio. kr. + 
moms. Hvilket vil betyde, at vi vil skulle betale renter og afdrag på ca. 1 
mio. kr. om året. Det er svært at se, at vi vil kunne leje så mange timer 
ud, til at det vil kunne løbe rundt. For at kunne realisere projektet 
mangler vi 3-4 mio. kr. Det vil være en alt for stor risiko for hallen at 
løbe, hvis der skal laves gældsætning på 11-12 mio. kr. 

Der skrives en artikel til Skive Folkeblad og Vinderup/Spøttrup Nyt om 
udfordringen og at det vil være nødvændigt med lokal 
støtte/samarbejdspartnere for at kunne forrente det.    

5 Opfølgning på strategipunkter – udsættes. 

6 Evaluering af wellnessarrangement – det løbe ca. rundt. Det var positive 
tilbagemeldinger fra deltagerne. Især saunagus blev rost. En mulighed 
kunne også være at købe peeling selv. Tilmeldingsmetoden gav lidt 
udfordringer, så det skal være muligt at tilmelde sig via mobile-pay eller 
henvendelse i kantinen. Inden vi tager stilling til om vi selv vil have 
uddannet en saunagusmester, så holder vi en aften mere den 20. marts, 
for at se om interessen har spredt sig. JDJ undersøger om 
saunagusmesteren fra Holstebro kan.  
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7 Opdatering af investeringsplan og vedligeholdelsesplan – JDJ vil gerne 
have skiftet vinduerne i herreomklædning i svømmehallen. 
Investeringsplanen og vedligeholdelsesplanen skal være opdateret til 
næste møde. JDJ laver vedligeholdelsesplanen. Investeringsplanen 
tages op på næste møde.   

8 Evt. – den infrarøde sauna kan give stød. JDJ har kontaktet firmaet, som 
siger at den skal stå et tørt sted, hvilket de ikke oplyst ved indkøbet.  De 
vil gerne have en god omtale og give os den til halv pris. Vinderup El 
undersøger muligheder for at løse det, på nuværende placering og 
ellers må den flyttes.  

Det er gratis at bruge den infrarøde sauna.  

Billetpriserne sættes op med 5 kr. både for voksne og børn. 
Familieabonnement sættes op til 169 kr. og der sendes varsel ud til 
nuværende medlemmer. 10-turskort sættes op til 225kr. for børn og 350 
kr. for voksne. 

Lone der har fitness hold, vil gerne overtage opgaven omkring reklame 
for hallen på bl.a. facebook. Hendes første opgaver bliver at lave opslag 
omkring leje af timer i hallen, Weellness aften og en flyers omkring leje 
af hallen, fødselsdag m.m. som udleveres på skolerne og i 
daginstitutioner.  

Der skal arbejdes på, at der på tv-skærmen ved indgangen vises noget 
fra klubberne i hallen mv. 

JDJ er blevet ringet op af en fra Holstebro Kommune angående antal  
timer der har været udlejet. 974 timer i hal B, 900 timer i hal A og 1400 i 
svømmehal. Det betyder at vi får ekstra udbetalt, da det er mere end vi 
havde forventet. 

JDJ fastholder timepriserne på udlejning.  

 

 

 


